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PROTOKÓŁ NR 5/24

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI GMINY NAREW

        Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się 22 października 2024 roku w Urzędzie Gminy Narew.

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8.00 z następującym porządkiem obrad: 

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na VI sesję.
2. Zapoznanie się z pismami, które wpłynęły do Rady - wypracowanie odpowiedzi.
3. Wypracowanie stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok.
4. Sprawy różne.

Komisje obecne na posiedzeniu:

1. Komisja Budżetu i Finansów.
2. Komisja Rozwoju Gminy.
3. Komisja Rewizyjna.
4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Na stan ustawowy 15 radnych obecnych było 13.

Ad. 1. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na VI sesję. 

1. Projekt  uchwały  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  z
dochodów własnych Gminy Narew - pracownik urzędu Paulina Biegluk poinformowała, że do września
2024 wydaliśmy za odbiór  odpadów 742 244,65 zł  jest  to  o 125 406,90 zł  więcej  w stosunku do
września 2023. Ilość bioodpadów również wzrosła i  wynosi ona 12,3 ton, jest o to koszt rzędu 20
232,25 zł, proponowany projekt został przyjęty.

2. Projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty - proponowany projekt został przyjęty.

3. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Narew  z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2025-2027”.
Projekt programu 2025-2027 został poddany konsultacjom przeprowadzonym w formie przyjmowania
uwag i wniosków do projektu programy w dniach od 8 października 2024r. do 22 października 2024r.
Zgłoszone  uwagi  zostały  w  większości  uwzględnione  w projekcie.  Radni  nie  mieli  uwag.  Projekt
zaopiniowano pozytywnie.

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym
Gminy Narew. Radni nie mieli uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  i  zasad  wypłacania  diet  sołtysom.  Projekt  został
przyjęty jednogłośnie.

6. Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2024 rok.  Projekt został  przyjęty
jednogłośnie i bez uwag.

Ad. 2. Zapoznanie się z pismami, które wpłynęły do Rady- wypracowanie odpowiedzi.



1. Pismo z  Zespołu  Szklono-Przedszkolnego w Narwi,  Rada zapoznała  się  z  informacją  o  stanie
realizacji zadań oświatowych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Narwi za rok 2023/2024.

2. Pismo mieszkańca Białegostoku w sprawie zagospodarowania terenu i warunków zabudowy na
działce  o  nr.  ewid.  48/2  w obrębie  geodezyjnym Rybaki.  Rada  informuje,  iż  przy  najbliższej
aktualizacji miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Narew, tutejszy organ
przeanalizuje zapisy w/w planu, tak aby działka, której jest Pan właścicielem tj.  48/2 obr. Rybaki,
miała możliwość racjonalnej zabudowy i zagospodarowania terenu.

3. Pismo ze Żłobka Maluszek Tytusek odnośnie wsparcia finansowego. Rada przychylnie odniosła się
do pisma i udziela wsparcia.

4. Pismo  sołtysa  wsi  Trześcianka  o  dokonanie  naprawy  oczyszczalni  ścieków  przy  budynku
Ochotniczej Straży Pożarnej w Trześciance. Usterka została naprawiona.

5. Pismo sołtysa wsi Trześcianka o dokonanie naprawy dachu wiat. Dachy wiat zostały naprawione.

Ad. 3. Wypracowanie stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok oraz stawki podatku od samochodów
ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej równiej lub wyższej niż 12 ton.

1. Komisje  przeanalizowały  przedstawione  propozycje  stawek  podatku,  w  obu  przypadkach  stawki
pozostają na tym samym poziomie.

Ad. 4. Sprawy różne.

1. Wniosek radnej Pauliny Monach o równie drogi gminnej nr 99 (kolonia Łosinka) oraz odkręcenie
wody i dokończenie kanalizacji w świetlicy wiejskiej w Gorodzisku.

2. Przewodnicząca  Sylwia  Sawicka-  Andrzejuk  zgłosiła  potrzebę  równania  drogi  Krzywiec-
Przybudki.

3. Radna Anna Piekarska widzi potrzebę wykonania podjazdu dla wózków inwalidzkich przy Zespole
Szkolno-Przedszkolnym w Narwi.

4. Wniosek  Anny  Piekarskiej  o  możliwości  dofinansowania  opłat  za  kształcenie  nauczycieli
kontynuujących naukę jednocześnie na kilku kierunkach. 

Wspólne posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 10:30.

          Protokolant                                                                                                     Przewodniczący Komisji

          Anna Kryszeń                                                                                                       Paweł Szyszkiewicz

Przewodnicząca Komisji Rozwoju                                                         Z-ca Przewodniczącej Komisji Rozwoju    


